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Commissie Bestuur

nr COM Bestuurder datum 

vergadering

onderwerp actie 

door

voortgang afgehandeld PoHo

15 Gezamenli

jk 

Van der Maas 16-10-2015 N.a.v. Begroting 2016 en Zomernota: ik zal de Staten betrekken en 

informeren over de externe spiegeling van de Tafel van 15 om de 

bestuurskracht te verhogen.

21 Bestuur Schönknecht 14-10-2016 n.a.v. organisatieontwikkeling: Ik zal een stappenplan voorleggen hoe in 

de relatie PS – GS en het ambtelijk samenspel gewerkt kan gaan worden.  

22 Bestuur Van der Maas 14-10-2016 n.a.v. Zeeuwse Lobbyist / stuurgroep IJzendijke: Ik zeg toe het jaarverslag 

in 2017 voor de zomer beschikbaar te hebben voor de Staten. Dit kan 

samenvallen met de bespreking van de aanbevelingen en adviezen van 

de stuurgroep IJzendijke. 

Afgehandeld met brief GS van 20 juni 2017, geagendeerd voor cie Bestuur op 15 september 

2017.

Voorstel: afvoeren op 15-9-2017

PS-Toezeggingen

nr COM Bestuurder datum 

vergadering

onderwerp actie 

door

voortgang afgehandeld PoHo

20 Bestuur De Bat 6-11-2015 N.a.v. Zomernota en Begroting 2016: Ik zeg toe jaarlijks een overzicht van 

de stand van zaken van alle acties uit het coalitieprogramma toe te 

zenden. 

Middels de voorjaarsnota zal hierover gerapporteerd worden. Voor de zomer zal er nog een 

apart voorstel aan PS worden voorgelegd. 

24 Bestuur Van der Maas 6-11-2015 N.a.v. Zomernota en Begroting 2016:  Ik zal de commissie Bestuur 

informeren en met deze commissie de lijn bespreken die met de Tafel 

van 15 wordt gevolgd. 

60 Bestuur Van der Maas 30-9-2016 N.a.v. statenvoorstel aandeelhoudersstrategie NV WST: Ik zal in de 

volgende aandeelhoudersstrategie over vier jaar de variant 'kleine 

verhoging met de inflatiecorrectie, gerelateerd aan eerder tolvrij maken' 

meenemen.

67 Bestuur De Bat 18-11-2016 N.a.v. statenvoorstel Begroting 2017: Ik zal ten behoeve van het proces 

voor de opstelling van de begroting 2018 na vaststellen van de 

Voorjaarsnota opnieuw met een werkgroep uit Provinciale Staten aan de 

slag gaan om doelstellingen en indicatoren verder te verbeteren en beter 

controleerbaar te maken.

72 Bestuur Polman 18-11-2016 N.a.v. statenvoorstel Begroting 2017: Ik zal in de eerste helft van 2017, zo 

mogelijk voor de Voorjaarsnota, de Staten informeren over de stand van 

zaken ten aanzien van de investeringen in het RIEC en de Taskforce voor 

de provincie Zeeland. 

Tevens zal ik de resultaten van de nog door het RIEC te houden quick 

scan, zodra deze bekend zijn, bespreken met de Staten.

Eerste deel van toezegging afgehandeld met brief GS van 20 december 2016 ontvangen; 

agendering cie Bestuur 27 januari 2017.

T.a.v de quick scan is begin 2017 een start gemaakt. Het RIEC heeft haar documentanalyse en 

gesprekken  met beleidsambtenaren van de provincie en RUD afgerond.

Verwachting is dat medio april 2017 het concept rapport van de quick scan gereed is.  Daarna 

volgt bespreking in GS en PS.

75 Bestuur De Bat 13-1-2017 N.a.v. statenvoorstel Thermphos - DIO-ONTW-116A:  Ik zal u regelmatig 

informeren rondom Thermphos, te beginnen als onderdeel van de 

komende vergaderingen van de commissie Bestuur.

Doorlopend vanwege actualiteit dossier Thermphos
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76 Bestuur De Bat 13-1-2017 N.a.v. statenvoorstel Thermphos - DIO-ONTW-116A: Ik zal de voordelen 

en nadelen van de positie van de gedeputeerde als lid van de Raad van 

commissarissen van Van Citters Beheer BV, zowel op het moment van 

oprichting en op dit moment, in beeld brengen en Provinciale Staten 

daarover een voorstel doen. 

77 Bestuur De Bat 13-1-2017 N.a.v. statenvoorstel Thermphos - DIO-ONTW-116A: Ik zal de Staten via 

een voorstel aan de Staten en achteraf inzicht geven in de inzet van 

middelen voor externe (juridische) advisering over het plan van aanpak. 

83 Bestuur De Bat 17-3-2017 N.a.v. Toetsingskader grote projecten DIP-121: Ik zal ervoor zorgen dat 

het Toetsingskader grote projecten minstens één keer per twee jaar 

wordt geëvalueerd. 

84 Bestuur Schönknecht 9-6-2017 N.a.v. verkoop Netwerkgroep DNWG en statutenwijziging PZEM NV:

de aangenomen motie 4 over verkoop DNWG met de daarin aangegeven 

wensen, wordt ingebracht in de Algemene vergadering van 

Aandeelhouders (AvA) van 12 juni 2017; er zijn bij de meerderheid van 

PS geen bedenkingen bij de verkoop van de Netwerkgroep DNWG en de 

statutenwijziging PZEM NV. In de AvA zullen de opmerkingen van fracties 

van SP en GL kenbaar worden gemaakt.

Moties

nr COM Bestuurder Datum 

vergadering

Onderwerp Actie 

door

Voortgang Afgehandeld PoHo

34 Bestuur Schönknecht 16-12-2016 Temmink, (GL) 'Zeeland solidariseert' waarin GS wordt opgedragen er bij 

het Kabinet en de Tweede Kamer op aan te blijven dringen dat de 

problematiek van de Kerncentrale Borssele wordt erkend op nationaal 

niveau en vraagt om

een oplossing op nationaal niveau, vanuit een wezenlijke 

verantwoordelijkheid van het Rijk; er bij de Tweede Kamer op aan te 

dringen de problematiek van de kerncentrale op te nemen in de 

kabinetsformatie.

40 Bestuur De Bat 21-4-2017 Van de Velde (SGP) waarin GS worden opgedragen: 

* een totaaldeal (Thermphosdeal) te maken met Zeeland Seaports, 

Rijksoverheid en Europese Unie inclusief  sluitende financiële paragraaf 

en sluitende afspraken vanuit ieders rol;

* te bewerkstelligen dat Zeeland Seaports maximale financiële 

inspanning levert en daarnaast ook toekomstige opbrengsten van het 

terrein voor de sanering zal inzetten. 

* totdat de Thermphosdeal gesloten is alle lopende activiteiten voor het 

passief veilig maken van het terrein te laten plaatsvinden en deze kosten 

(uitgezonderd eventuele beheerskosten) uit de resterende middelen te 

voldoen die de curatoren en het Rijk beschikbaar hebben gesteld.
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41 Bestuur De Bat 9-6-2017 Veraart (D66) over 'Commissariaat VCB' waarin GS worden verzocht: 

* Gedeputeerde De Bat als Commissaris van Van Citters Beheer terug te 

trekken, zodra de belangen van de provincie in de governance goed 

geborgd zijn

* PS door middel van een strategische notitie hierover voor de zomer te 

informeren

42 Bestuur Schönknecht 9-6-2017 Veraart (D66) over wensen n.a.v. het voorstel verkoop DNWG waarin GS 

worden verzocht:

* In de AvA op 12 juni as. de wensen 1 t/m 3, zoals verwoord in de 

memo van de Statengriffie no. 17007828 dd 31 mei 2017, in te brengen:

-- Wholesale is een activiteit die qua risicoprofiel niet past bij publieke 

aandeelhouders. De

aandeelhouders verwachten dan ook dat actief naar een passende 

oplossing wordt gezocht voor Wholesale. Daarbij dienen alle denkbare 

scenario’s parallel te worden verkend. In de AvA in september 2017 

dienen in een businessplan de contouren van de scenario’s ten aanzien 

van Wholesale te worden verkend;

-- Ten aanzien van Evides bestaat met het oog op publieke belangen al 

jaren de intentie om dit onderdeel rechtstreeks in overheidseigendom te 

brengen . Aandeelhouders realiseren zich dat de situatie waarin PZEM 

zich bevindt beperkingen met zich mee kan brengen. Aandeelhouders 

dringen er desalniettemin bij de Raad van Bestuur en Raad van 

Commissarissen op aan een zodanige situatie te creëren dat, nadat een 

oplossing is gevonden voor de activiteit Wholesale, omhanging van het 

belang in Evides op termijn tot

de mogelijkheden behoort;

-- Aandeelhouders zien EPZ als een aangelegenheid van nationaal belang 

die het vermogen van Zeeland te boven gaat. Indien komende 

ontwïkkelingen hiertoe de mogelijkheid bieden (bijvoorbeeld mogelijk na 

de uitspraak van het gerechtshof Amsterdam inzake de 

WON/splitsingswet of ontwikkelingen in de kabinetsformatie), dringen 

de aandeelhouders bij de Raad van Bestuur en Raad van Commissarissen 

van

PZEM op aan, een adequate oplossing te vinden voor de kerncentrale 

REK

nr Com Bestuurder datum 

vergadering

onderwerp actie 

door

voortgang afgehandeld? PoHo
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2 BFW Van Heukelom 16-12-2011 Informatiebeleid in een veranderende tijd: 2. Stel een integraal 

dienstverleningsbeleid op.

Bestuurlijke reactie: Deze aanbeveling onderschrijven wij volledig. Dit is 

al onderdeel van het programma e-Dienstverlening en zal ook binnen dit 

programma worden gerealiseerd. Naar verwachting zal dit eind 2012, 

begin 2013 een feit zijn. Wel willen we de constatering in het rapport 

onder paragraaf 4.3.3 dat de historisch gescande documenten mogelijk 

niet voor substitutie in aanmerking komen en de mogelijke keuze om 

daarom te stoppen met het digitalisering van huidige documenten 

nuanceren. Ten eerste is het niet de bedoeling om deze historische 

documenten voor substitutie in aanmerking te laten komen, het 

papieren archief blijft voor deze documenten leidend. Echter de 

meerwaarde van het toch digitaliseren van deze documenten ligt in het 

feit dat de digitale beschikbaarheid van deze documenten ook al op dit 

moment leidt tot een efficiëntere werkwijze. Zo zijn bijvoorbeeld 

facturen digitaal beschikbaar voor de financiële administratie, zijn 

specifieke documenten beschikbaar voor publicatie via onze website, is 

de GS agenda digitaal op te stellen, zijn vergaderstukken beschikbaar, 

zijn bezwaar- en beroepszaken digitaal te volgen, zijn personeelsdossiers 

digitaal toegankelijk, etc. Er zou dan een onderscheid gemaakt kunnen 

worden tussen welke documenten wel en welke niet gedigitaliseerd 

zouden moeten worden. Deze scheiding van documenten kost echter 

ook arbeidstijd. Het is in de praktijk voor de organisatie efficiënter om 

alles te scannen, en daarmee alle stukken eenvoudig digitaal toegankelijk 

te maken.

I&A I&A werkt mee aan het uitwerken van het organisatiebrede dienstverleningsbeleid. 

I&A is in 2013 gestart met het opstellen van een bedrijfsinformatie- planning en een referentie-

architectuur en het in beeld brengen van het applicatie-landschap.
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4 BFW Van Heukelom 16-12-2011 Informatiebeleid in een veranderende tijd: 4. Regel substitutie voor de 

gedigitaliseerde documenten.

Bestuurlijke reactie: Deze aanbeveling onderschrijven wij volledig. Dit is 

al onderdeel van het programma e-Dienstverlening en zal ook binnen dit 

programma worden gerealiseerd. Naar verwachting zal dit eind 2012, 

begin 2013 een feit zijn. Wel willen we de constatering in het rapport 

onder paragraaf 4.3.3 dat de historisch gescande documenten mogelijk 

niet voor substitutie in aanmerking komen en de mogelijke keuze om 

daarom te stoppen met het digitalisering van huidige documenten 

nuanceren. Ten eerste is het niet de bedoeling om deze historische 

documenten voor substitutie in aanmerking te laten komen, het 

papieren archief blijft voor deze documenten leidend. Echter de 

meerwaarde van het toch digitaliseren van deze documenten ligt in het 

feit dat de digitale beschikbaarheid van deze documenten ook al op dit 

moment leidt tot een efficiëntere werkwijze. Zo zijn bijvoorbeeld 

facturen digitaal beschikbaar voor de financiële administratie, zijn 

specifieke documenten beschikbaar voor publicatie via onze website, is 

de GS agenda digitaal op te stellen, zijn vergaderstukken beschikbaar, 

zijn bezwaar- en beroepszaken digitaal te volgen, zijn personeelsdossiers 

digitaal toegankelijk, etc. Er zou dan een onderscheid gemaakt kunnen 

worden tussen welke documenten wel en welke niet gedigitaliseerd 

zouden moeten worden. Deze scheiding van documenten kost echter 

ook arbeidstijd. Het is in de praktijk voor de organisatie efficiënter om 

alles te scannen, en daarmee alle stukken eenvoudig digitaal toegankelijk 

te maken.

I&A Het traject om te komen tot substitutie is gestart en wordt verder in relatie tot de 

implementatie van het zaakgericht werken ingevuld.

13 BFW Van Heukelom 13-12-2013 Krimp in beeld: het krimpbeleid van de provincie Zeeland (2007-2012): 1. 

Blijf investeren in goede relaties met provincies die dezelfde problemen 

onderkennen en blijf ook investeren in de communicatie met de 

landelijke politiek met betrekking tot dit probleem. Het verleden heeft 

aangetoond dat dit effectief is.

De provincies Limburg, Groningen en Zeeland trekken in het kader van de krimp bestuurlijk 

gezamenlijk op richting Den Haag (ministerie van BZK). Een voorbeeld hiervan is het 

woondossier. Door deze gezamenlijke lobby is voor de krimpregio’s een korting op de 

verhuurdersheffing die corporaties (gaan) betalen, bedongen. Ook in de komende jaren wordt 

met Limburg en Groningen intensief samengewerkt, hierbij valt te denken aan het behoud van 

de (gemeentelijk) krimpmaatstaf. Naast deze bestuurlijke lobby werken ook de regionale 

kennisinstituten als Neimed, KKNN en Scoop nauw samen op dit terrein in Platform31 en de 

Kerngroep Demografische Transitie (KDT).  

14 BFW Van Heukelom 13-12-2013 Krimp in beeld: het krimpbeleid van de provincie Zeeland (2007-2012): 2. 

De opgave voor de Provincie ten aanzien van krimpbeleid ligt in het 

vormgeven en bewaken van de integraliteit. Beleg die integraliteit 

organisatorisch, beleidsmatig en financieel en bewaak hem. Maak daarin 

onderbouwde keuzes.

Het college werkt aan een nota en uitvoeringsprogramma voor de langere termijn (2014-2018) 

rondom het thema Leefbaarheid & Bevolking. Deze nota is integraal en sectoroverstijgend en 

diverse beleidsafdelingen participeren in de totstandkoming en uitvoering van het beleid. 

Ook is er een zogenaamde ‘krimpparagraaf’ in de begroting van 2014 opgenomen. Met deze 

krimpparagraaf wordt inzichtelijk gemaakt welke cross-sectorale investeringen wij plegen in 

het begeleiden van krimp.
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15 BFW Van Heukelom 13-12-2013 Krimp in beeld: het krimpbeleid van de provincie Zeeland (2007-2012): 3. 

Zorg voor een heldere governance waar iedereen achter staat door het 

instellen van een gezaghebbende regiegroep die zorgt voor afstemming 

met en regie op de uitvoering van acties in de regio('s).

Met de aanpak van de nieuwe nota wordt beoogd arrangementen af te sluiten met de regio 

(gemeenten, maatschappelijke organisaties, instellingen, bedrijven e.d.). In deze 

arrangementen willen we ook de regie borgen en afspraken maken over elkaars rolverdeling.

Verder is er nu voor wat betreft de regio Zeeuws-Vlaanderen een zogenaamde stuurgroep 

Leefbaarheid & Bevolking, bestaande uit de drie gemeenten en de provincie. 

16 BFW Van Heukelom 13-12-2013 Krimp in beeld: het krimpbeleid van de provincie Zeeland (2007-2012): 4. 

Gebruik smart+c formuleringen voor het benoemen van acties opdat op 

langere termijn de effecten van de resultaten van acties (zo veel als 

mogelijk is) aangetoond kunnen worden.

Rapporteer met een afgesproken regelmaat aan PS over de voortgang en 

voorzie incidenteel de voortgangsrapportage van een evaluatie. 

Overweeg een gerichte analyse met partners naar de vraag waarom 

projecten lijken te stokken als het richting uitvoering gaat. Doel daarvan 

is om de fase van uitvoering versneld in te kunnen gaan.

Zie aanbeveling 2. Het college werkt aan een nota met doelstellingen en speerpunten van 

beleid. 

De beoogde aanpak gaat uit van jaarplannen. Deze worden jaarlijks ter informatie gedeeld 

met Provinciale Staten.

Een gerichte analyse op ‘het stokken van uitvoering van projecten’ heeft geen prioriteit. De 

prioriteit ligt bij het komen tot uitvoering en niet bij het analyseren ervan.

17 BFW Van Beveren 12-12-2014 Deelnemingen, overzicht en inzicht: 1. De Rekenkamer beveelt aan dat 

de provincie Zeeland een algemeen integraal beleid ten aanzien van 

verbonden partijen formuleert. In dit beleid dient de strategische visie 

van de Provincie op verbonden partijen in het algemeen en publiek 

aandeelhouderschap in 

het bijzonder verwoord te worden, waarbij (op hoofdlijnen) de 

uitgangspunten en randvoorwaarden ten aanzien van het verkrijgen, het 

aanhouden en het vervreemden van aandelen worden opgenomen en 

de belangrijkste governance principes bij publiek aandeelhouderschap 

worden benoemd. Deze uitgangspunten en randvoorwaarden vormen 

het toetsingskader waar structureel aan getoetst kan worden.

Bestuurlijke reactie: Een integraal beleid ten aanzien van verbonden 

partijen wordt op dit moment voorbereid. Na behandeling van uw 

onderzoeksrapport in PS (naar verwachting december 2014), zullen wij 

uw aanbevelingen en reacties van PS meenemen in de afronding van dit 

beleid. Naar verwachting zal dit beleid in april 2015 aan PS worden 

voorgelegd.
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18 BFW Van Beveren 12-12-2014 Deelnemingen, overzicht en inzicht: 2.  Voor deelnemingen een 

aandeelhoudersstrategie opstellen, tenzij wordt besloten dat een 

strategie voor een specifieke deelneming geen toegevoegde waarde 

heeft. Een algemene integrale nota deelnemingenbeleid is het 

aangewezen kader om  de afwegingen vast te leggen voor welke 

deelnemingen het relevant is om een aparte aandeelhoudersstrategie op 

te stellen en voor welke niet. 

Bestuurlijke reactie: Het formuleren van een aandeelhoudersstrategie 

per deelneming is ook actueel. Zowel die van de N.V. Zeeland Seaports 

als die van de N.V. Westerscheldetunnel zijn inmiddels in 

voorbereiding en worden nog dit jaar aan PS voorgelegd. Na vaststelling 

van de uitgangspunten in het beleid ten aanzien van verbonden partijen 

zal worden bezien of voor de andere provinciale deelnemingen ook een 

aandeelhoudersstrategie wenselijk en noodzakelijk is.

19 BFW Van Beveren 12-12-2014 Deelnemingen, overzicht en inzicht: 3.  De brief d.d. 28 september 2010 

aan de voorzitter van Provinciale Staten betreffende de 

bevoegdheidsverdeling bij deelnemingen van de provincie Zeeland als 

aandeelhouder te actualiseren en breed kenbaar te maken. 

Bestuurlijke reactie: Uw aanbeveling om de bevoegdheidsverdeling per 

deelneming te actualiseren nemen wij ter harte. Met het oog op de 

aankomende nieuwe Statenperiode is het ook een goed moment om 

nieuwe statenleden op dit punt nader te informeren.
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20 BFW Van Beveren 12-12-2014 Deelnemingen, overzicht en inzicht: 4.  Voor alle deelnemingen een 

permanent, in verband met de toegankelijkheid bij voorkeur digitaal, 

dossier te maken en beschikbaar te stellen. In dat kader verdient het 

eveneens aanbeveling om 

de voorbereiding van besluitvorming en de verslaglegging daaromtrent 

over de belangrijkste momenten duidelijk en eenduidig te formuleren 

(jaarrekening, begroting, kredietverlening, aandeelhoudersbesluiten).

Bestuurlijke  reactie: 4. t/m 8.  De aanbevelingen om de 

informatievoorziening en informatiepositie meer te waarborgen nemen 

wij ter harte. Hierbij merken wij op dat we hierbij willen aanhaken op 

bestaande momenten die in diverse Statencommissies reeds bestaan 

voor onze deelnemingen en waar vertegenwoordigers van die 

deelnemingen ook bij aanwezig zijn en zicht op beleid sessies. Ook zien 

wij hierin een rol voor de ondersteuning door de Statengriffie. Wij stellen 

voor om samen met de Statengriffie de concrete informatiebehoefte 

nader uit te werken en daarna met een voorstel naar uw Staten te 

komen om de informatievoorziening en -ontsluiting over deelnemingen 

verder te optimaliseren.

21 BFW Van Beveren 12-12-2014 Deelnemingen, overzicht en inzicht: 5. Per deelneming actuele factsheets 

op te stellen, met daarin de belangrijkste kengetallen, die periodiek 

worden geactualiseerd.  

22 BFW Van Beveren 12-12-2014 Deelnemingen, overzicht en inzicht: 6.  Periodieke (in)formele openbare 

bijeenkomsten te houden, waarbij vertegenwoordigers van de 

deelneming aanwezig zijn alsmede Provinciale Staten. Deze  kunnen in 

een nader te kiezen vorm en binnen kaders van de vigerende 

governance worden georganiseerd. 

23 BFW Van Beveren 12-12-2014 Deelnemingen, overzicht en inzicht: 7.  De aard, omvang en momenten 

van informatieverstrekking nader te standaardiseren, teneinde met 

(meer) zekerheid te kunnen steunen op het instrument ‘actieve 

informatieplicht’. 

24 BFW Van Beveren 12-12-2014 Deelnemingen, overzicht en inzicht: 8.  Een eenduidige systematiek 

(standaardformulieren, vaste aanspreekpunten, vaststellen termijnen 

beantwoorden e.d.) te ontwikkelen en te implementeren zodat de 

toegang tot gewenste informatie ‘laagdrempelig’ wordt, zonder dat de 

belasting voor ambtenaren verhoogd wordt. 

25 BFW Van Beveren 12-12-2014 Deelnemingen, overzicht en inzicht: 9.  De benodigde deskundigheid te 

waarborgen door deze zelf in te brengen, extern te betrekken en/of zich 

door de ambtenaren van de provincie Zeeland te laten voorlichten.

26 BFW Van Beveren 12-12-2014 Deelnemingen, overzicht en inzicht: 10. Bij vragen van technische aard, 

dat wil zeggen geen artikel 44-vragen, zich te wenden tot de 

Statengriffie, dan wel tot de desbetreffende ambtenaar. 
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